



Danmarks civile Hundeførerforening  
Jyderup

## Bestyrelses- og instruktørmøde DCH-Jyderup onsdag d. 15. september kl. 20.00

Mødet afholdes digitalt – Ania sender link

**Indkaldt.** Preben Sortsø, Grethe Timmermann, Bettina Køllgaard, Stine Beier, Nanna Halby, Ania Holm, Miriam Bønnelykke, Kirsten Beier, Majbrit Madsen, Henning Damgaard, Sandie Mandrup Bay, Michael Mandrup Bay, Brian Thomsen, Kirsten Christensen, Lisbeth Redtz Juhl, Steen Hansen og Tine Bergmann

**Afbud:** Sandie, Michael, Tine, Brian

**Referent:** Grethe Timmermann

| Ordstyrer:Preben | Punkt  | Dialog  | Beslutning   |
|------------------|--|---|--|
| 1                | Godkendelse af dagsorden   |   | Godkendt   |
| 2                | Vintertræningstider<br>Bettina sender særlig besked til instruktører forud for mødet | Opslag til trænergruppen.<br>Der mangler tider fra Kirsten og Tine-<br><br>Kirsten forhandler med holdet og melder ind. | Bettina retter klubmodul<br><br>Instruktører sørger for at iver holdene besked       |
| 3                | Fordeling af pokaler<br>Nanna medbringer overblik over seneste fordeling             | Nanna og har styr på hvem, der har konkurrencer – der kommer Søren A og B   | Sandie anmodes om hjælp til flidspræmien.<br><br>Kammaeratskabspokalen gives til den |

|   |  |  |   |
|---|--|--|---|
|   |  |  | bedte kammerat  |
| 4 | <p>Klubmesterskab</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. dato – 13 el 14. november?</li> <li>2. Forberedelser</li> <li>3.</li> </ol>                                  | <p>Ania, og Grethe og Kisten</p> <p>Miriam, agillity og Rally. Der skal lydighedsfolk med til tilrettelæggelse – vi spørger Michael og Tina. Ania hjælper Miriam</p> <p>Måske dommer udefra evt Jim, el. Roskilde dommer</p>   | <ol style="list-style-type: none"> <li>1. lørdag d. 13.</li> <li>2. Miriam, Nanna og Ania klarerkonkurrencene. Kirsten og Grethe klarer forplejning.</li> <li>3. Pris 50 kr. pr. disiplin</li> </ol>  |
| 5 | <p>Juleafslutning</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. dato</li> <li>2. indhold</li> <li>3. Aftale om planlægning</li> </ol>  | <ol style="list-style-type: none"> <li>1.</li> <li>2. fællestræning, og lotteri</li> <li>3. Kirsten Beier (lotteri)-hjælp gerne med lotteri præmier</li> </ol>   | <ol style="list-style-type: none"> <li>1. søndag d. 28. november</li> <li>2. Bettina laver forslag til aktivitet sammen med Ania- -en eller flere instruktørerne deltager gerne .</li> <li>3. Kirsten, Grethe, Stine- lotteri og kage</li> </ol> <p>Grethe laver facebook opslag med datoer for klubmesterskab og juleafslutning.</p> |
| 6 | <p>Orientering fra bestyrelsen</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Klubhus, v. Preben</li> <li>2. Skolelokaler v. Grethe</li> <li>3. Økonomi v. Bettina</li> </ol> | <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Søren Jans, Brian og Preben arbejder med klubhus. Miriam spørger sin nabo</li> <li>2. Skolen overvejer hvilket lokale der kan stilles til rådighed</li> <li>3. Ny betalings modul på vej. Nye hold på vej- vi har flere medlemmer. Lige nu 82medlemmer. Vi har ledige pladser</li> </ol> | <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Orientering til efterretning</li> <li>2. Orientering til efterretning</li> <li>3. Orientering til efterretning</li> </ol>   |
| 7 | Planlægning/ næste møde  | Vi trænger til at mødes indenfor,  | Mandag d. 15. november – møde med spisning, hos Miriam.   |

|    |           |   |                                  |
|----|-----------|---|----------------------------------|
|    |           | <p>Måske kan vi lave et billigt arrangement et andet sted-</p> <p>Plads hos Miriam, møde14 stks.-</p>   | Nanna og Bettina sørger for mad. |
| 8. | Eventuelt | <p>Næste gang der er afbud, ville det være godt at melde ind med mulighed for hjælp.</p> <p>Bettina planlægger sporkursus i januar m. kredsinstruktør.</p> <p>Nosework, Bettina arbejder videre med et kursus.</p> <p>Konkurrenceprogram fra kredsen sendes til instruktørerne.</p> |                                  |